
                             Kto może się zaszczepić? 
 
 

Ponieważ nie ma wirusa, nie może być szczepionki. Dr. A.Kaufmann USA. Jest            
logiczna konsekwencja faktu, że coś takiego jak covid19 nie istnieje, może za wyjątkiem             
ludzkiej wyobraźni napędzanej strachem przez media i polityków. Niemniej jednak          
okazja czyni złodzieja i szczepionki jednak są. Jak w każdym leku, dołączona jest             
ulotka producenta. I co możemy przeczytać w ulotce dołączonej do szczepionki firmy            
Pfizer/Biontech? Najważniejsza informacja dotyczy zwolnienia od odpowiedzialności za        
ewentualne powikłania. Jest to powszechna strategia stosowana przez kartele         
farmaceutyczne. Dostarczają po korzystnej cenie szczepionki/ leki, w zamian za to są            
zwolnione z odpowiedzialności karnej za powikłania poszczepienne, Ewentualne        
roszczenia przejmują na siebie rządy państw, które będą wypłacać odszkodowania.          
Oczywiście z budżetu czyli pieniędzy podatników, czyli inaczej mówiąc poszkodowani          
będą sobie sami wypłacać odszkodowania. Machiavelli by lepiej nie wymyślił. Dalej           
czytamy, że produkt nie był testowany na grupach ryzyka i nie był badany na              
płodność, czyli tak naprawdę nie jest wiadomo komu szkodzi i czy kobiety stracą             
zdolność do reprodukcji po przyjęciu szczepionki. Nie zbadano też możliwych interakcji           
z innymi szczepieniami. Zatem jeśli ktoś jest zaszczepiony innymi szczepionkami to nie            
wiadomo co się stanie i czy nie dojdzie do konfliktu serologicznego w organizmie osoby              
zaszczepionej. Ponieważ szczepionki są aktywne przez lata, możliwy jest ten konflikt           
praktycznie z każdą szczepionką jaką kiedykolwiek przyjęliśmy. Skuteczność        
szczepionki określono na 90%, ale dotyczy to zdrowych osób w sile wieku. A takich jest               
mniejszość. Ponadto trudno zaakceptować taką skuteczność jeśli nie przeprowadzono         
do tej pory badań  na 3 i 4 poziomie czyli na większych grupach ochotników. 

Nie powinny się szczepić dzieci do 16 roku życia, osoby chore, przyjmujące leki             
przeciwzakrzepowe, a także o obniżonej odporności. Praktycznie wszystkie osoby po          
60 roku i większość poniżej 60, ma osłabioną odporność. Choroby, np cukrzyca,            
immunosupresyjne, układu krążenia i serca, nowotwory, i wiele innych powoduje          
obniżenie odporności. Także regularne spożywanie alkoholu. Większość z nas         
nieprawidłowo się odżywia, co powoduje niedobory substancji kluczowych dla         
odporności takich jak cynk, witaminy, magnez. Zimą występują masowe niedobory          
wit.D, najważniejszego czynnika wpływającego na odporność. Nie powinny stosować         
szczepionki kobiety w ciąży i karmiące, a po zaszczepieniu unikać ciąży przez co             
najmniej 2 miesiące, Ponieważ nie znany jest wpływ na płodność, powinny szczepionki            
unikać wszystkie kobiety planujące mieć dzieci w przyszłości. A także przyjmujący leki            
ponieważ nie zbadano interakcji z różnymi lekami.  

Reasumując, jeśli dodamy kobiety w wieku rozrodczym, osoby starsze i o           
osłabionej odporności, dzieci do 16 lat, chorych i przyjmujących leki, ciężarne i            



karmiące, zostaje nam tylko drobna garstka mężczyzn w sile wieku i o dobrej             
odporności, która nie choruje, nie przyjmuje leków, ma się dobrze, więc i tak nie              
potrzebne są im szczepienia. Tymczasem rząd i wierne im psy z tytułami profesorów,             
uparcie forsują program masowych szczepień. Nic nie wspominają o ewentualnych          
grupach wykluczonych ze szczepień. IM więcej się zaszczepi tym lepiej. Ponieważ           
rządzący i ich doradcy medyczni doskonale wiedzą co producenci szczepionek napisali           
w swych ulotkach, mamy tu do czynienia ze świadomym narażaniem ludzi na            
niebezpieczeństwo poważnych powikłań poszczepiennych, włącznie z zagrożeniem       
utraty życia. Rządzący, tak PIS jak i opozycja, doradcy medyczni, lekarze, wszyscy            
związani z programem masowych szczepień, planują zbrodnię na narodzie polskim, za           
którą są całkowicie odpowiedzialni. Ci na górze robią to w pełni świadomi, z             
premedytacją, ci niżej, albo świadomie, albo z głupoty i ignorancji, co ich nie zwalnia z               
odpowiedzialności. Każdy kto ma udział w tym oszustwie, bierze na siebie           
odpowiedzialność uczestnictwa w zbrodni niszczenia zdrowia i życia Polaków na          
masową skalę. 

Ponieważ nie zbadano interakcji z innymi szczepionkami, nie powinno się          
mieszać szczepionek różnych firm. Producent informuje, że ochrona następuje w 7 dni            
po drugiej dawce, a druga dawka powinna być podana 21 dni po pierwszej dawce, czy               
nie ma gwarancji ochrony przez 28 dni od pierwszego szczepienia. Jest to            
szczepionka genetyczna, typu MRNA, powodująca działanie na RNA, co może          
doprowadzić do zmian genomu, czyli mówiąc po polsku może poczynić zmiany           
genetyczne u zaszczepionego człowieka. 

Ponieważ nie ma wirusa, nie może być szczepionki. Dr A. Kaufmann USA. Brak             
dowosóœ na skuteczność szczepionki i jej wpływu na choroby autoimmunologiczne. Dr           
E.Ewans W.Brytania. Zgadzam się z tym., że po szczepionce część osób może umrzeć.             
Polsat News 26.11.2020. W naszych kontraktach prosimy o odszkodowanie. W          
większości krajóœ dopuszczalne jest przejęcie tego ryzyka na swoje barki. To           
wyjątkowa sytuacja w której my jako firma nie możemy ryzykować, jeśli za 4 lata              
szczepionka wykaże skutki uboczne. R. Dobber, dyrektor wykonawczy Astra Zeneca.          
Czyli firma przyznaje, że możliwe są skutki uboczna nawet po kilku czy kilkunastu             
latach i dlatego nie może ryzykować, ale zdrowiem ludzi może ryzykować. Zmiany            
genetyczne mogą wpłynąć na przyszłe pokolenia. Pfizer. Szczepionki zawierają         
adiuwanty, które już pokazały, że powodują bezpłodność nawet u 97% kobiet. Dr D.             
Knight. Tak jest w przypadku firmy GSK czy Pfizer. Koronawirusy potrafią z            
zadziwiającą skutecznością powtórnie zaatakować swoich gospodarzy, co stanowi        
jedną z przyczyn dla których wszelkie marzenia o szczepionce pozostają w sferze            
utopii. Wirusologia, podręcznik dla studentów, 1973, L. Jabłonowski. To oznacza, że w            
przypadku koronawirusów szczepionki są nieskuteczne. 

Szczepienia właśnie się rozpoczęły w W. Brytanii pomimo iż produkt nie ma            
zezwolenia na obrót w tym kraju, Firma Pfizer, największy kartel farmaceutyczny, była            



wielokrotnie karana w różnych krajach. W 1996 wprowadzenie antybiotyku Trovan          
skończyło się licznymi uszkodzeniami ciała i mózgu, a 11 osób zmarło. W 2008 sędzia              
w Nigerii wydał nakaz aresztowania szefów Pfizer, firma zgodziła się zapłacić 75 mln             
odszkodowania. Podawano niezbadane leki dzieciom, co poskutkowało uszkodzeniami        
ciala. W 2009 zapłaciła 60 mln kary za łapówki dla lekarzy i administracji. W 2009               
zapłacili 2,3 mld kar USA za korupcję urzędników i wprowadzenie do sprzedaży            
produktów bez zezwolenia. Takie kary to niewiele, biorąc pod uwagę fakt, że w 2012              
firma odnotowała 67 mld USD zysku. 

Opublikowany ostatnio Narodowy Program Szczepień na COVID 19 (grudzień         
2020) nie wspomina o tych wszystkich wyjątkach od szczepienia. Natomiast informuje,           
że szczepionki nie przeszły fazy 3 badań (str.30), które będą przeprowadzone dopiero            
po dopuszczeniu do obrotu. Planuje się zakończenie 3 fazy badań 29.01.2023           
!!!Podaje także wiadomość o zawarciu informacji genetycznej w postaci MRNA, która           
jednak nie jest szkodliwa i nie prowadzi do zmian genetycznych. Temu przeczą jednak             
wypowiedzi niezależnych specjalistów, np dr W.Wodarg i samej firmy Pfizer. Czytamy,           
że można mieszać różne szczepionki pomimo tego, że producenci nie zalecają tego. No             
i będzie pełna rejestracja osób zaszczepionych. Przyjęcie szczepionki będzie         
potwierdzone przez specjalny system i będzie umożliwiał weryfikację zaszczepienia.         
(s.18) 

Podsumowując, rząd warszawski dąży do zaszczepienia jak największej liczby         
Polaków, nie bacząc na wiele wyjątków wymienionych przez producentów. Z          
premedytacją dąży do narażenia nas na niebezpieczeństwo trwałych szkóð czy śmierci.           
Gdyby podsumować wszystkie te wyjątki okazałoby się, że zaszczepić się może nie            
więcej niż 10% społeczeństwa czyli maksimum 4 mln osób. Co z tymi dziesiątkami             
milionów szczepionek zamówionych przez rząd? Wmawia, że szczepionka genetyczna         
typu MRNA nie powoduje zmian genetycznych, mimo iż sam producent nie daje takiej             
gwarancji. Skąd wiadomo, że nie szkodzi skoro jest to zupełna nowość wśród            
szczepionek? No i przyznaje, że przygotowany jest dokładny rejestr zaszczepionych          
pozwalający na bezproblemowe wyłapanie tych, którzy się nie zaszczepili. 

Alternatywą dla szczepień jest budowa odporności za pomocą        
odpowiedniej diety. Dr Z. Dąbrowska. W Polsce odmawia się nawet rejestrowania           
powikłań poszczepiennych i fałszuje się raporty przyczyn zgonów na co zwróciła uwagę            
WHO. Szkody płyn ace ze szczepień są nieporównywalnie większe od ryzyka           
niegroźnych dziś chorób zakaźnych. Prof. Majewska. 

Na razie politycy zapowiadają, że szczepienia będą nieobowiązkowe, ale wierzyć          
politykom jest jeszcze trudniej niż wierzyć zapewnieniom prostytutki, że jest jeszcze           
dziewicą. 
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